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Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen CDA fractie bij nieuws dat Nieuwegein overstapt op 

nascheiding

 

 

-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Jan Bessembinders  

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 22:17 

Aan: Klaas Wiesenekker; Simone van der Marck; Masja Prins; Michel Hardeman  

Onderwerp: Schriftelijke vragen CDA fractie bij nieuws dat Nieuwegein overstapt op nascheiding 

 

Goedenavond Klaas, 

 

Recent werd bekend dat Nieuwegein overstapt van bronscheiding op nascheiding van huisvuil. Graag dien ik 

namens onze CDA-fractie hierover de volgende schriftelijke vragen in. Wil jij deze vragen ook naar de overige 

raadsleden en de pers zenden? 

 

1. Heeft het College kennisgenomen van het feit dat Nieuwegein overstapt van bronscheiding op nascheiding van 

huisvuil (https://www.pen.nl/artikel/nieuwegein-stopt-met-het-apart-inzamelen-van-pmd)? 

2. Bent u bekend met de voordelen van nascheiding ten opzichte van bronscheiding bij pmd-afval? 

3. Denkt u dat nascheiding ook in Woudenberg kan leiden tot minder plasticafval dat nodeloos wordt verbrand cq. 

dat door nascheiding meer plastic zal kunnen worden teruggewonnen. 

4. Betekent nascheiding ook dat Woudenbergers minder klikobakken voor de deur hebben staan? 

5. Is ROVA ook in staat om nascheiding aan te bieden? 

6. Indien ja: op welke termijn? 

7. Indien nee: waarom niet? 

 

-- 

Met vriendelijke groet, 

 

 

CDA Woudenberg 

Jan Bessembinders 


